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ZAPISNIK 

SA 28. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

28. sjednica VMO Orehovica održana je 24. siječnja 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice VMO Orehovica od 27.12.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO Orehovica za 2021. godinu  
2 Odustajanje od programa „Dječja maškarana zabava“ 
3 Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, dala je nazočnim vijećnicima na raspravu Izvještaj o 
radu Vijeća MO Orehovica za 2021. godinu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Orehovica za 2021. 
godinu. 
 
 
AD 2  
 
Vijeće MO Orehovica planiralo je u mjesecu veljači 2022. godine održati programsku aktivnost 
„Dječja maškarana zabava“. Za planiranu programsku aktivnost osigurano je 2.500,00 kn.  
 
Zaključak: Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te 
preporukama HZJZ-a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba, Vijeće MO Orehovica je 
donijelo jednoglasnu odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 
 
 
AD 3 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, dala je nazočnim vijećnicima informaciju o održanom 
sastanku sa gradonačelnikom Markom Filipovićem.  
Sastanak je organiziran radi velikog broja upita mještana vezano za uređenje boćališta na 
Orehovici koji bi trebalo započeti početkom proljeća i to čišćenjem.  
Spomenula je i stalnu problematiku oko rasvjete na igralištu koja se proteže godinama.  
Između ostalog, predsjednica se s gradonačelnikom dotakla teme uređenja prostora MO 
Orehovica, Kalina 2 koja je već više puta bilo planirano za uređenje.   
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

   Predsjednica VMO Orehovica: 
   Ružica Balaban 

   


